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Írásbeli választ iuénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter
úrhoz :

„Miért tizedelik a méheket? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l szóló
212/2010. (VII . 1 .) Korm. rendelet 94 . § a) pontja alapján Ön felel az agrárpolitikáért, ezért kérdése m
megválaszolása is az Ön feladatkörébe tartozik .

A méhészeket váratlanul érte a szabálytalan, el őre be nem jelentett tavaszi permetezés . A kár több ezer
méhcsaládot érint, els ősorban a repce szabálytalan permetezése, bejelentésének elmaradása miatt . A
Magyar Méhészeti Egyesület elnöke szerint méhkímél ő szerekkel, és technológiával kellen e
védekezni, de sokan mégsem ennek megfelel ően járnak el . Szabályos permetezéssel nem okoznának
kárt, a cél pedig az lenne, hogy együtt tudjanak élni a repcetermeszt őkkel, mert nélkülük a méhészek
sem tudnának termelni .

Az élelmiszerláncról és hatósági felügyeletérő l szóló 2008 . évi XLVI . törvény 17 . § (3) bekezdésének
a) pontja alapján a termel ő , illetve a földhasználó tevékenysége során köteles a számára el ő írt, a
méhek védelmére vonatkozó el ő írásokat betartani és ezekkel kapcsolatos bejelentési és tájékoztatás i
kötelezettségének eleget tenni .

A méhészek listája megtalálható a helyi önkormányzatoknál, azonban mégsem értesíti őket senki a
permetezések időpontjáról az előírásoknak megfelelően. A méhészek kára az esetek kilencven
százalékában nem térül meg, a többi esetnek is csak egy része jut el a bíróságig, de ott is kérdéses ,
hogy be lehet-e hajtani a veszteségeket .

Ennek kacsán kérdezem Miniszter Urat :
1) Miért nem történik meg időben a méhészek értesítése a permetezési id őpontokról ?

2) Elképzelhetőnek tart-e olyan törvénymódosítást, amely szigorúbb kötelezettségekhez köti a
tavaszi permetezéseket?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . május 16 .
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